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 PROTOKÓŁ NR XVIII/2020 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 30 GRUDNIA 2020 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Sekretarz – Alina Jarecka 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany budżetu gminy na 2020 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

3) uchwalenia budżetu Gminy na 2021 rok, 

4) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

5) zmiany uchwały nr XVII/95/2020 w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy 

Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2021 rok, 

6) zmiany uchwały nr XIII/69/2020 Rady Gminy Budziszewice z dnia 12 lutego 2020 roku, 

7) wysokości opłaty za ścieki dowożone do punktu zlewnego Oczyszczalni ścieków, 

8) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2021 rok, 

9) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2021-2024, 

10) zmiany Planu Rozwoju Lokalnego dla Gminy Budziszewice; 

5. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  dokonał otwarcia XVIII sesji Rady Gminy 

Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy radni. 
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PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – przedstawił porządek obrad. 

. 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ  SESJI 

 

Protokół Nr XVII/2020 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z ostatniej   

sesji Rady Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Protokół z poprzedniej  sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

PUNKT 4 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) zmiany budżetu Gminy na 2020 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – pokrótce omówiła proponowane zmiany budżetu. 

Powiedziała min. że zmniejsza się plan dochodów o kwotę 684.249,47zł. Dodała, że o taką samą 

kwotę zmniejsza się także plan wydatków. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – projekt ten szczegółowo omawiany był w trakcie 

posiedzeń komisji w związku z czym możemy przystąpić do głosowania. Wcześniej jednak poprosił o 

przedstawienie opinii wypracowanych  w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 
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Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - poinformowała, że członkowie Komisji na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 grudnia 

br. nie wnieśli uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Opinia  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu gminy na 2020 rok, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVIII/99/2020 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak– powiedziała, że zmiany WPF są konsekwencją zmian w 

budżecie gminy dokonywanych przez Wójta zarządzeniami oraz tych dokonanych przez Radę Gminy 

uchwałą. 

Następnie dodała, że projekt uchwały szczegółowo omawiany był na posiedzeniu komisji. 

Nadmieniła, że Objaśnienia do Zmiany WPF stanowią załącznik do uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych  w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 grudnia 2020 roku Komisje 

poparły przedmiotowy projekt. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, w wyniku czego: 
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• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVIII/100/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

3) uchwalenia budżetu Gminy na 2021 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  -  powiedziała, że planuje się, iż dochody budżetu Gminy na 

2021 wynosiły będą 14.294.881,00zł, z czego dochody bieżące – 10.849.452,00zł, zaś dochody 

majątkowe 3.445.429,00zł. 

Dodała, że planuje się wydatki w łącznej wysokości 13.950.565,00zł, z czego wydatki bieżące w 

kwocie 10.426.087,00zł, zaś wydatki majątkowe – 3.524.478,00zł.  

W budżecie tworzy się rezerwy w łącznej wysokości 100.000,00zł, z czego rezerwa ogólna wynosi 

43.686,00zł, zaś rezerwy celowe- 56.314,00zł. 

Ponadto w  budżecie planowana jest nadwyżka budżetowa Gminy Budziszewice wynosząca 

344.316,00zł, która przeznaczona zostanie na spłatę pożyczek i kredytów. 

Nadmieniła, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych projekt uchwały budżetowej przesłany 

został do Regionalnej Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania. 

Opinię otrzymaliśmy, po czym odczytała Uchwałę nr V/246/2020 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Budziszewice na 2021 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu budżetu Gminy Budziszewice na 2021 rok. 

W/w uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanej             

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu – poinformowała, że członkowie  komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu 
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oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 grudnia br. 

opowiedzieli się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Opinia  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy na 2021 rok , w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVIII/101/2020 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2021 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

4) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak   -  powiedziała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy 

uchwalana jest wraz z uchwalaniem budżetu. Obejmuje okres roku budżetowego oraz co najmniej 

trzy kolejne lata, przy czym okres objęty prognozą nie może być któtszy niż okres na jaki przyjęto 

limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia, a więc jest prognozą kroczącą uzupełnianą na 

kolejny rok budżetowy. 

Integralną część WPF stanowi prognoza kwoty długu, która jest sporządzana na okres, na który 

zaciągnięto oraz planuje się zaciągnąć zobowiązania.  

Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmuje lata 2021-2024, a prognoza kwoty długu lata 2021-2028. 

Jeżeli chodzi o dochody dla roku 2021 wprowadzono wartości dochodów wynikające z budżetu na 

2021 rok, w tym dochody z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych przyjęto w 

wysokości wynikającej z zawiadomienia Ministra Finansów. 

W latach 2022-2024 planuje się coroczny wzrost dochodów bieżących średnio o 2,80%, przy czym w 

2022 roku planuje się wzrost dochodów o 3,28% przyjmując wzrost dochodów z tytułu podatku od 

nieruchomości o 5%, opłaty za odprowadzanie ścieków o 10% - co związane jest z wzrastającą liczbą 

mieszkańców Budziszewic przyłączających się do sieci kanalizacyjnej; wzrost subwencji ogólnej o 

6,71% związany ze spadkiem dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku od osób fizycznych. 
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Pozostałe dochody zwiększono o planowany wskaźnik inflacji. 

Wydatki dla 2021 roku przyjęto wg wartości wynikających z budżetu. 

W latach 2022 – 2024 wydatki bieżące średnio wzrastają o 1,83%. 

Prognoza długu gminy obejmuje lata 2021- 2028 tj. okres w jakim Gmina będzie spłacać zobowiązania 

z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek w latach wcześniejszych. 

Na dzień 1 stycznia 2021 roku planowany dług Gminy z tytułu niespłaconych kredytów i pożyczek 

będzie wynosił 2.204.789,00zł. Gmina nie planuje zaciągania nowych zobowiązań. 

Wieloletnia Prognoza Finansowa zawiera również wykaz przedsięwzięć. 

I tak mamy: 

- odnawialne źródła energii w Gminie Budziszewice. Projekt wykonywany będzie z udziałem środków 

unijnych. Większość tego projektu zrealizowana została w roku bieżącym; 

- przebudowa budynku Szkoły Podstawowej wraz z salą gimnastyczną w Budziszewicach; 

- przebudowa boiska z bieżnią wraz z budową oświetlenia; 

- uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej wraz z budową kanalizacji sanitarnej oraz pompowni 

wraz z zbiornikiem retencyjnym wody; 

- utworzenie w 2020 roku 10 nowych miejsc opieki w żłobku w Budziszewicach; 

Dodała, że także projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej przesłany był do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej celem zaopiniowania. Opinię otrzymaliśmy, po czym odczytała Uchwałę Nr 

V/245/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 21 grudnia 2020 

roku w sprawie opinii do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Budziszewice. 

W/w uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - poinformowała, że Komisje Rady Gminy na wspólnym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowały 

projekt tej uchwały. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Uchwała nr XVIII/102/2020 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

5) zmiany uchwały nr XVII/95/2020 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy 

Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2021”, 

 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik  -  powiedziała, że projekt uchwały w tej sprawie szczegółowo 

omawiała w trakcie posiedzenia Komisji.  

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanej              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie  komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu 

oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 grudnia br. nie 

wnieśli uwag do projektu  uchwały w tej sprawie. 

Opinia  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr XVII/95/2020 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021”,             

w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Uchwała nr XVIII/103/2020 w sprawie zmiany uchwały nr XVII/95/2020 w sprawie przyjęcia 

„Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2021” stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

6) zmiany uchwały Rady Gminy Budziszewice nr XIII/69/2020 z dnia 12 lutego 2020 roku, 

 

Wójt – Marian Holak   -  powiedział, że projekt tej uchwały omawiany był w trakcie posiedzenia 

Komisji.  

Niemniej dodał, że proponujemy wzrost stawki za odbiór odpadów o 1 zł, czyli z 23,00zł na 24,00zł, 

przy zachowaniu uchwalonych poprzednio ulg, tak aby koszty w miarę nam się bilansowały.   

Uchwała zacznie obowiązywać od 1 lutego 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanej              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu -- poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu oraz 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 grudnia br. 

opowiedziały się za przyjęciem tej uchwały. 

Opinia  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Rady Gminy Budziszewice nr XIII/69/2020 z dnia 12 lutego 2020 roku, w wyniku 

czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

. Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVIII/104/2020 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Budziszewice nr XIII/69/2020 z 

dnia 12 lutego 2020 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 
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7)  wysokości opłaty za ścieki dowożone do punktu zlewnego Oczyszczalni ścieków, 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że proponuje się korektę stawki za 1m3 ścieków dowożonych do 

oczyszczalni z 7,50zł na 8,00zł plus VAT. Jest to korekta praktycznie o stopień inflacji. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanej              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 grudnia 2020 roku 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Opinia  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wysokości opłaty za ścieki dowożone do punktu zlewnego Oczyszczalni ścieków, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVIII/105/2020 w sprawie wysokości opłaty za ścieki dowożone do punktu zlewnego 

Oczyszczalni ścieków stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

8) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2021 rok, 

 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik– powiedziała, że treść uchwały wszyscy otrzymali. Jeżeli są jakieś 

szczegółowe pytania to poprosimy Panie, które przygotowywały projekt. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanej              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 
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Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie Komisji na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 grudnia 

2020 roku opowiedzieli się za przyjęciem tej uchwały. 

Opinia  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok, 

w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVIII/106/2020 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2021 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

9) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2021-2024, 

 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik– powiedziała, że treść uchwały wszyscy mają. Jeżeli są  

szczegółowe pytania to poprosimy Panie, które przygotowywały projekt. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanej              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 grudnia 2020 roku 

poparły przedmiotowy projekt. 

Opinia  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania narkomanii na lata 2021-2024, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 
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Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVIII/107/2020 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2021-2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

10) przyjęcia zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Budziszewice na lata 2016-2022; 

 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka– powiedziała, że Plan Rozwoju Lokalnego Gminy Budziszewice był 

przyjęty w 2016 roku. Dzisiaj przedkładany jest projekt drugiej zmiany tego Planu. 

Zmiana dotyczy gospodarki wodno-ściekowej i związana jest z zaplanowaną do realizacji budową 

kanalizacji na ul. Sadowej oraz budową pompowni wraz ze zbiornikami retencyjnymi wody w 

Budziszewicach. 

Dokument ten aktualizujemy zgodnie z potrzebami. Jest on niezbędny przy ubieganiu się o środki w 

ramach PROW-u. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanej              

w tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 grudnia 2020 roku 

poparli projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Budziszewice na lata 2016-2022, w wyniku czego: 

• za głosowało    – 15 

• przeciw               - 0 

• wstrzymało się  - 0 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 
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6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XVIII/108/2020 w sprawie przyjęcia zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Gminy 

Budziszewice na lata 2016-2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

PUNKT 5 
               INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI  
              RADY GMINY 
 
Wójt – Marian Holak – powiedział, że z uwagi na to, iż jest to ostatnia sesja w tym roku pozwoli sobie 

krótko podsumować mijający 2020 rok. 

Zaczął się trudno. Sytuacja epidemiologiczna spowodowała wiele obaw. Zastanawialiśmy się jak 

będzie wyglądał budżet gminy jak spadną dochody podatkowe. Rodził to wiele niepokojących sytuacji 

ale dzięki wsparciu głównie rządowemu mamy sytuację naprawdę niezłą. Za to należą się słowa 

podziękowania. Była to odpowiednia reakcja, w odpowiednim czasie, dzięki czemu większość 

samorządów, które nie żyją z turystyki, uniknęła kryzysu. 

W 2020 roku zrealizowaliśmy następujące zadania: 

− ulica Letniskowa około 520.000,00zł; 

− droga Węgrzynowice Modrzewie koszt około 600.000,00zł; 

− droga powiatowa Budziszewice – Mierzno, dofinansowaliśmy kwotę 180.000,00zł; 

− odnawialne źródła energii – etap I  w Gminie Budziszewice za około 650.000,00zł; 

− fragment drogi w Agnopolu za ok. 50.000,00zł; 

− fragment grogi powiatowej między Węgrzynowicami a Zalesiem za około 50.000,00zł; 

− drogę między Węgrzynowicami a Węgrzynowicami-Modrzewiem za przeszło 30.000,00zł. 

Wartość wszystkich inwestycji to ponad 2.100.000,00zł. 

Przy tej sytuacji, kiedy po pierwsze pandemia, a po drugie w naszej sytuacji spadek dochodów z PIT-u 

jest to powód do zadowolenia. 

Ponadto: 

− uruchomiony został na naszym terenie maszt telefonii komórkowej; oraz 

− udało się poprzez Polską Spółkę gazowniczą wybudować stację gazyfikacji; 

Są to zadania o dużym znaczeniu. 

Poza tym: 

− gotowy jest projekt I etapu przebudowy drogi wojewódzkiej z Regien do Budziszewic. Odbył się 

przetarg na druga część tej drogi czyli gdzieś od wysokości placu przy Kościele w kierunku Zaosia. 

Wygrała firma z Białego Stoku, która już lada moment robiła będzie ten projekt; 

− mamy uzgodniony projekt żłobka; 

− w trakcie projektowania jest sieć gazownicza w kierunku ulicy Leśnej i w kierunku OSP w 

Budziszewicach; 

− do naszej szkoły wykonane jest przyłącze, jeżeli chodzi o światłowód; 
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− przygotowaliśmy wiele wniosków, prawie ze 100% skutecznością, do Funduszu Dróg 

Samorządowych i Funduszu Rozwoju Inwestycji Lokalnych; 

− udało nam się pozyskać dwa granty sołeckie – sołectwo Budziszewice i sołectwo Rękawiec. 

Mniejsze środki, ale pożyteczne dla lokalnej społeczności; 

− od 2 stycznia udało nam się przywrócić linie autobusowe od Węgrzynowic i Węgrzynowic 

Modrzewia w kierunku Tomaszowa Maz; 

− przed chwilą uchwalony został budżet Gminy na 2021 rok. Należy zwrócić uwagę, że w ciągu 1,5 

miesiąca budżet ten z 600.000,00zł, które mieliśmy, wzrósł do przeszło 3.500.000,00zł. Na 

początku grudnia otrzymaliśmy wysokie wsparcie, bo 2.100.000,00zł, z Funduszu Rozwoju 

Inwestycji Lokalnych. Będziemy zabiegać o kolejne środki. Miejmy nadzieję, że uda się je pozyskać. 

W osiągnięciu tego pomagało nam wiele osób. Należą im się podziękowania. Po zakończeniu 

pandemii zaprosimy te osoby na sesję, aby zrobić to oficjalnie. Gdyby nie osoby, które dobrze 

życzą naszej Gminie wielu zamiarów nie udałoby się zrealizować. 

Olbrzymim ratunkiem dla gmin, szczególnie takich jak nasza, był Program Rządowego Wsparcia 

Inwestycji Lokalnych. O wielu rzeczach moglibyśmy zapomnieć, biorąc pod uwagę olbrzymi 

wysiłek finansowy, którym była dla nas budowa szkoły jak również niższe dochody z udziału w 

podatku dochodowym. 

Teraz trzeba się temu wszystkiemu uważnie przyglądać. Mamy ambitne plany. Nie wszystkie uda 

się pewnie zrealizować. Ale trzeba się starać. Jak już coś zapisujemy, to o tym nie zapominamy. 

Następnie podziękował wszystkim za współpracę, w tym również sołtysom, którzy ze  względu na 

obecną sytuację epidemiologiczną nie mogli być na dzisiejszej sesji.  

Podziękował także pracownikom urzędu, że zaangażowali się w pisanie projektów. Dodał, że dział 

inwestycyjny jest u nas skromny, a inwestycji robimy naprawdę sporo. Poza tym w ostatnich czasie 

zatrudnienie w Urzędzie spadło o 3,5 etatu. Nigdzie się to nie zdarza. Tym bardziej, że zadań 

przybywa. 

Na zakończenie życzył wszystkim aby 2021 rok przynajmniej nie był gorszy od obecnego, abyśmy 

wrócili do normalności, aby również w wyniku pandemii nie ucierpiała bardzo nasza Ojczyzna. 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – złożyła podziękowania Panu Wójtowi za pracę, za sposób 

zarządzania naszym budżetem. Powiedziała, że w gminach gdzie te budżety są duże nie jest to sztuką. 

U nas natomiast, przy naszych dochodach, nie jest to łatwe. Wymaga ciągłego monitorowania 

wszelkich wydatków, ciągłych montaży finansowych, przewidywania skutków podejmowanych  

decyzji. Wymaga także przyszłościowego myślenia.  

Dodała, że jej zdaniem nie jest to zwykłe administrowanie budżetem. Pan Wójt robi to bowiem jak na 

prawdziwego samorządowca przystało. 

Następnie podziękowała Radzie za wsparcie tych działań. Nadmieniła, że mamy efekty, którymi 

możemy się szczycić. 

 

PUNKT 6 

              ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

 

Radny – Mirosław Matysik – powiedział, że ostatnio zostało zdewastowane boisko gminne. Zapytał 

czy nie można by tego boiska np. ogrodzić, oświetlić czy zainstalować kamer, po to aby do takich 

sytuacji nie dochodziło ponownie. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że przymierzamy się do tego, aby to ogrodzić. Dodał, że sprawa ta 

została zgłoszona na Policję i prowadzone jest postępowanie. 

Nadmienił, że osobiście jest przeciwnikiem zamykania tego typu obiektów. W końcu robione są po to, 

aby służyły wszystkim mieszkańcom. Niemniej jeżeli nie będzie wyjścia, trzeba będzie zrobić 

ogrodzenie, chociaż tak naprawdę nie ma pewności czy to pomoże. 
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Powiedział również, że wiele osób złośliwie komentowało fakt braku windy w pawilonie. Na ten 

moment dobrze, że jej tam nie ma. Utrzymanie  kosztowałoby rocznie w granicach 10.000,00zł, a tak 

naprawdę osób niepełnosprawnych skorzystałoby z niej niewiele. Tak samo przy monitoringu. Wiąże 

się to z dodatkowymi kosztami, a na wandali tak naprawdę sposobu nie ma. To boisko znajduje się w 

tak ustronnym miejscu, że zdemontowanie ogrodzenia w nocy nie stanowi żadnego problemu. 

 

PUNKT 7 

              SPRAWY RÓŻNE 

 

Innych spraw nie omawiano. 

 

PUNKT 8 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  podziękował wszystkim za współpracę, i życząc 

szczęśliwego Nowego Roku zamknął XVIII sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                  (-)   Janusz Trzonek 

 

 


